

Title (en)

Method of manufacturing a jacket.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung eines Sakkos.

Title (fr)

Procédé de confection d'un veston.

Publication

EP 0128844 A2 19841219 (FR)

Application

EP 84420099 A 19840608

Priority

FR 8309776 A 19830609

Abstract (en)

Method of manufacturing a jacket of the single-breasted or double- breasted type, in which the body of the jacket is made from a single piece (6) of fabric or of skin, comprising cut-out darts (2) or non- cut-out darts (1). This method consists in arranging, on the lateral edges of the piece, two portions (5) forming the facings, in folding these portions over against the main piece, and in joining them to the latter by means of flat fell seams, with a view to forming the lapels and the fronts. <IMAGE>

Abstract (fr)

Procédé de confection d'un veston de type droit ou croisé, dans lequel le corps du veston est réalisé à partir d'une pièce unique (6) de tissu ou de peau, comportant des pinces coupées (2) ou non coupées (1). Selon l'invention, ce procédé consiste à ménager, sur les bords latéraux de la pièce, deux parties (5) formant les parmentures, à replier ces parties contre la pièce principale, et à les solidariser à celle-ci par des coutures en fourreau, en vue de la formation des revers et des devants.

IPC 1-7

A41D 1/02

IPC 8 full level

A41D 1/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A41D 1/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0128844 A2 19841219; EP 0128844 A3 19871028; FR 2547172 A1 19841214; FR 2547172 B1 19880826

DOCDB simple family (application)

EP 84420099 A 19840608; FR 8309776 A 19830609